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Uddannelsesudvalget

Til:

Dato:

Undervisningsministeren

12. december 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 85

Kan ministeren bekræfte, at der kun er 6 personer, der har søgt om fransk 

som linjefag på læreruddannelsen, og hvis den oplysning er korrekt, hvad 

mener ministeren, så der skal gøres for at sikre, at der fortsat uddannes 

folkeskolelærere med fransk som liniefag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på eljosn@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose

formand
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